
Sluha USA a militantný vojnový štváč, šéf
slovenskej diplomacie Káčer sa v New Yorku
stretol so seberovnými z NATO a pobavil svet.
Rusko vraj vojnu na Ukrajine prehrá a
ubezpečil, že zločinecký režim v Kyjeve bude
naďalej dostávať zbrane a peniaze od Západu
- CZ24 News | 22. září 2022

SLOVENSKO: Ministri z platformy, známej ako Bukureštská deviatka (B9) za účasti
novovymenovaného ministra zahraničia SR Rastislava Káčera prediskutovali posilňovanie
východného krídla agresívnej vojenskej aliancie NATO.

Šéf slovenskej diplomacie Rastislav Káčer sa v utorok v New Yorku stretol s ministrami zahraničných
vecí východného krídla NATO. Pri tejto príležitosti vyjadril presvedčenie, že Rusko vojnu na Ukrajine
prehrá a ubezpečil, že pomoc západných spojencov Kyjevu bude naďalej pokračovať. TASR o tom
informoval Komunikačný odbor Ministerstva zahraničných vecí a európskych záležitostí SR.

Na utorkovom zasadnutí sa zúčastnila aj námestníčka ministerstva zahraničných vecí USA Wendy R.
Shermanová, z iniciatívy ktorej sa neformálne stretnutie uskutočnilo.

“Chcem zdôrazniť našu vďaku spojencom, ktorí vyslali svojich vojakov a techniku do bojovej
jednotky NATO na našom území a ktorí chránia náš vzdušný priestor: konkrétne Česku,
Nemecku, Holandsku, USA, Poľsku a Slovinsku. Aliancia je silná a jednotná, pripravená
brániť sa voči akémukoľvek agresorovi, a Slovensko je jej pevnou súčasťou,“ uviedol Káčer.

Ministri z platformy, známej ako Bukureštská deviatka (B9), prediskutovali posilňovanie východného
krídla Aliancie. Vyjadrili spokojnosť s budovaním predsunutej obrany NATO na východnej hranici
postavenej na 8 bojových skupinách od Baltského po Čierne more – vrátane Slovenska. Hlavnou
témou diskusie bola vojna na Ukrajine, jej súčasný vývoj a vyhliadky do budúcnosti.

“Naše stretnutie potvrdilo odhodlanie demokratických krajín, vrátane Slovenska,
pokračovať s pomocou Ukrajine. Utrpenie ukrajinského ľudu, hrdinstvo ukrajinskej armády
a rozvážnosť ukrajinského vedenia nás k tomu motivuje,” uviedol slovenský minister.

Ministri B9 plne podporili skorý vstup Fínska a Švédska do Aliancie. Privítali tiež nový balík
finančnej pomoci USA pre Ukrajinu, ako aj pre ďalších spojencov a partnerov v regióne, ktorí
poskytujú napadnutej Ukrajine vojenskú pomoc.

B9 je neformálnym zoskupením deviatich krajín východného krídla Severoatlantickej aliancie –
Slovenska, Česka, Poľska, Maďarska, Rumunska, Bulharska, Litvy, Lotyšska a Estónska.

Káčer vstupuje Slovákom zruinovaných protiruskými sankciami do svedomia: Ste sa všetci
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načisto zbláznili? V našom susedstve umierajú ľudia

Rastislav Káčer ako novopečený minister zahraničných vecí v službách USA poskytol aktuálne
aj rozhovor pre portál Aktuality.sk na otázku redaktora, ako by vysvetlili ľuďom dôležitosť
protiruských sankcií, v čase keď žijú v obavách, že nebude plyn, že sa ocitnú na ulici, pretože nebudú
schopní platiť účty, odpovedal svojou typickou aroganciou.

„Viete niekedy ani celkom nechápem debatu, ktorú máme. Ukrajina je v našom susedstve,
žijú v nej presne takí ľudia ako my, majú rovnaké problémy, tváre, mená a životy. Tí ľudia
zomierajú, sú vraždení, ich domy sú rozbíjané, ich deti sú zabíjané alebo odvážané násilne a
odovzdávané iným rodinám,“ vyhlásil Káčer.

„To je taká šialená situácia, a pre nás nepredstaviteľná, ale taká blízka. Vidíme ľudí,
ktorých celý život skončí v igelitkách, s ktorými odchádzajú. My tu popri tom vedieme
„bolestnú” debatu, či sme si schopní o dva stupne znížiť teplotu vo vykurovaní, ako keby to
boli naše základné ľudské právo, že v obývačke musím pred televízorom sedieť v tielku a
spodnej bielizni. Nerozumiem tomu, myslím si, že keby sa môj starý otec prebral z hrobu a
počúval túto debatu, tak by si pomyslel, že sme sa všetci načisto zbláznili,“ dodáva cynicky
nový proamerický minister zahraničia.

Káčer má aj týždeň po menovacom dekréte za slovenského ministra zahraničných vecí na
svojej profilovke na Facebooku – ako “oddaný” Slovák – obrázok panorámy Prahy s
pohľadom smerom od Čertovky na Karlov most:

Počas menovania za ministra zahraničných vecí Slovenskej republiky prezidentkou SR
Zuzanou Čaputovou mal navyše Káčer arogantne oblečenú kravatu vo farbách ukrajinskej
vlajky:



Viac šokujúcich odpovedí z úst nového proamerického šéfa slovenskej diplomacie sa
dočítate TU.

Kto je Rastislav Káčer

Káčer začínal ako politický analytik na ministerstve zahraničných vecí. Aj vďaka dobrému vzťahu
k NATO, v ktorého ústredí v Bruseli pôsobil v rokoch 1994 – 1998, sa v roku 2001 stal štátnym
tajomníkom ministerstva obrany (zodpovedal za proces vyjednávania a vstúpenia SR do Aliancie)
a práve on spolurozhodoval o povolení preletu lietadiel NATO bombardujúcich súčasné Srbsko. Po
návrate z Bruselu bol vedúcim štábu pre plánovanie politiky a generálnym riaditeľom pre
bezpečnostnú politiku a mnohostranné záležitosti na ministerstve zahraničných vecí. Neskôr pôsobil
päť rokov ako veľvyslanec Slovenska vo Washingtone a následne od októbra 2013 v Budapešti. „Je to
tak ďaleko, že stav v Maďarsku ohrozuje elementárne princípy fungovania Európy, resp.
spochybňuje hodnotový rámec, na ktorom Európska únia funguje alebo je na ňom
postavená,“ vyjadril sa v jednej z relácií Štefana Hríba. Koncom roka 2019 podala organizácia
Hnutie nová jednota na Káčera trestné oznámenie pre šírenie poplašnej správy o revizionistických
snahách vlády Viktora Orbána.

V júli 2008 ho zvolili za predsedu Slovenskej atlantickej komisie (člena Združenia Atlantickej
zmluvy). Prezentuje sa ako odborník na transatlantické vzťahy, obranu a bezpečnosť. Káčer na
Hríbovu otázku, či je rád v NATO, odpovedal cynicky aj zmienkou o bývalej Juhoslávii: „Tam sme sa
chodili pozerať ako do výkladnej skrine. A závideli sme Juhoslovanom, ako sa majú. Tak
choďte dneska do Bosny a Hercegoviny alebo hocikde, a teda neviem, či im je čo závidieť.“

Práve NATO však v roku 1999, ako to povedal Havel, humanitárne bombardovalo územie dnešného
Srbska, kde zomrelo približne 2500 civilných obetí. Káčer bol v tom čase štátnym tajomníkom na
ministerstve obrany. Jeho reakcia na túto udalosť bola maximálne cynická. Podľa neho nie sme ako
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Slovensko spoluvinníkmi zabíjania bratov Srbov, lebo oni nie sú naši bratia.

„Dneska ma tá demagógia, že sme umožnili bombardovať bratov Srbov, dosť vytáča. Po
prvé, nepovažujem Srbov o dosť väčších bratov od Chorvátov, ani Maďarov, Rumunov,
Poliakov, Čechov, Nemcov alebo Ukrajincov. Jednoducho, Srbi nám nie sú o nič väčší bratia
ako ktokoľvek iný, ktorý je okolo,“ povedal Káčer s tým, že zákrok bol posledným zdvihnutým
prstom, ktorý bol však prevedený citlivo.

„Bola to operácia letecká, s istou presnosťou, veľmi málo civilných obetí, rádovo menej,
ako si oni spôsobili sami,“ dodal Káčer s tým, že išlo o správny zákrok, ktorý pomohol. No zároveň
priznal, že konsolidačný proces v Srbsku doteraz neskončil.

Káčer je čestným predsedom slovenského inštitútu Globsec, ktorý sa venuje otázkam
zahraničnej a bezpečnostnej politiky. Organizuje konferencie Tatra Summit a Globsec
Bratislava Forum. Obzvlášť závažné je, kto je sponzorom týchto podujatí. Výstupy z nich
môžu byť ovplyvnené práve nimi. Partnerom je tretia najväčšia zbrojárska firma na svete –
britská BAE Systems, a generálnym partnerom je ďalšia z obrovských zbrojoviek – americká
Lockheed Martin.
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